
 

 

 

 

Referat bestyrelsesmøde 
Tirsdag, den 11. juni 2024 kl. 17.30  
 
Deltagere    

Niels Erlandsen, formand,  (NE)   
Jørren Kjær, næstformand (JK)  
Peter Kirketerp, kasserer (PK) 
Inger M. Stubbergaard (IMS)   
Bo Lerche Henriksen (BLH)  
Søren Vildmand (SV)  
Christian Melholt (CM) - afbud 
Christian Brangstrup (CB)  
Camilla Kirketerp (CK)  
Lars Gredsted  (LG) - afbud 
Johnny Gaardsøe (JG)   
Merethe Skyum, manager (MS) 
 

Økonomiudvalg 
Regnskab pr. 31.05.2024 og Budget 2024 
PK forventer at vi ender med kr. 100.000 i overskud, det er ikke tilfredsstillende, når vi skal 
nedbringe kassekredit med kr. 400.000, - 
PK foreslår at vi finder én person til at stå for markedsføringen af Nordbanen 
NE kontakter Stiftelsen vedr. lejekontrakt på jordarealer. 
 

Orientering fra formand og udvalg 
Formand & Udvalg 
 
Formand 
 Bestyrelsesseminar skal afholdes, bl.a. med det formål at styrke samarbejdet i bestyrelsen 
 Afholde møde i august, sende datoforslag via Doodle NE og MS sender datoforslag 
 
 Opfølgning på møde mellem JC, SV og NE: 

- JC har meldt sig ud af klubben 
- Bestyrelsen besluttede enstemmigt ikke at give spilleret til JC 

  
Bygningsudvalg 

 Formand og solcelleprojekt (NE) 
 LG har tilkendegivet at han ikke pt. kan varetage opgaven ang. solcelleprojektet. 

Simon Errild og Lars Gredsted har talt sammen ang. nyt tag i forbindelse med solcelleprojekt. 
Tag skal udskiftes inden opsætning af solceller. Simon Errild har sendt tilbud på dette til Lars 
Gredsted. 

 Der er modtaget 4 tilbud på solcelleløsning disse er nu gjort sammenlignelige. 
JK kontakter LG og forhører sig om status på udbudsmaterialet 

 SV kontakter den solcelleudbyder der bruges på hans arbejdsplads. 
 

Der skal opstilles retningslinjer for fakturagodkendelse i bygningsudvalget.  
  
  

Turneringsudvalg 



 

 

 

BLH og NE har afholdt møde med Karina Kirkelund og Peter Basse, de er enige om at dele 
formandsposten imellem sig. Det er besluttet at delt formandskab skal afprøves. 
 
PK skal instruere Karina i forhold til GolfBox ved afholdelse af turnering.  

 
Sekretariatet 

Sidste nyt 
GLFR baneguide er blevet opdateret med den nye indeksering, afstand fra Tee 54 og diverse 
ændringer på hullerne (placering/sletning af bunker m.m.)  
Den trykte udgave er leveret.  
Nye skilte til Teesteder bliver leveret ultimo denne uge. 
De sidste sponsorskilte bliver leveret og sat op i denne uge 
 
Vand i teknik rum PK og IMS 
 
Momskompensation skal gøres meget synlig, ved turneringer mm under jubilæumsugen 
 
Fondsansøgninger: 
Det er som regel projekter med et formål man kan søge midler til 
- Humanitære projekter 
- Vild med vilje 
Sende projektforslag til CK - Alle 

 

Jubilæumsudvalg 
Status (JK) 
 
Åbning af 17. Teested 
Der er planlagt 5 bolde med 4 spillere i hver 
Hver bold har sin egen reference til FGK 
Leif Nyholm har sagt ja til at deltage 
 
Aflysning af faldskærmsudspring – forslag til erstatning 
Nordsjællands Faldskærmsklub har meldt afbud, fly er gået i stykker 
Odense faldskærmsklub koster ca. 13.000 
Besparelse på telt og sponsor til fly gør at der mangler kr. 3.000  
Det besluttes at JK accepterer tilbud fra Odense faldskærmsklub 
 
Jubilæumsfesten – pt 44 tilmeldte. 
JK taler med Frank 
Offentliggøre menuen – en fb kampagne – alt dette får du for kun .. 
Der bliver holdt en fest for dem der er tilmeldt  
 

Eventuelt 
Kvinder og golf – fra prøvemedlem til begynderholdet. Vedr. faktureringsgruppe og opstart 
for K&G og andre begyndere er det besluttet at vi fortsætter med det nuværende koncept 
for resten af sæsonen.  
I 2025 ændres det til: Prøvemedlem kr. 995,- i indskud, gratis begynderforløb, dog max 3 
måneder, derefter mulighed for begynderforlængelse (dog max 3 måneder) til kr. 250,- pr. 
måned, opkræves pr. kvartal. Når spiller får bagmærke skal der skiftes og betales til det 
ønskede medlemskab. 

 
 Restaurant. Frank optælling af inventar – FS og SV 



 

 

 

 
 Gaver til frivillige hvilke retningslinjer er der 
 Udvalg besked om retningslinjer, der gives ikke gaver til foredragsholdere 
  

Formændene for udvalg skal opdatere indhold på hjemmesiden – sendes til JK.  
MS giver besked til formændene 
 
Lys på banetoilet  
 
 

  
  
  
  
  
  


